
Ο Μάκης Μπαλαούρας στην πέμπτη(!)
Διάσκεψη των Προέδρων για το ΕΣΡ

Για πρώτη φορά εκπρόσωπος της ΝΔ δεν έθεσε θέμα εκλογών, όπως κάνει συνεχώς το κόμμα αυτό και
ο κ. Μητσοτάκης.
Να σχολιάσω τη θέση του κ. Μεϊμαράκη ότι το πρόβλημα είναι τα πρόσωπα. Τα πρόσωπα δεν παίξανε
ποτέ μέχρι τώρα – τέσσερις συνεδριάσεις και σήμερα πέμπτη – κανένα ρόλο. Δεν άκουσα κανέναν να
βάζει θέμα προσώπων.
• Το ΣτΕ επί 27 χρόνια παρακολουθούσε την ανομία που επικρατούσε στο ραδιοτηλεοπτικό τοπίο:
αυτή την αεροπειρατεία των συχνοτήτων, αυτή τη λεηλασία του κοινωνικού αγαθού. Παρ’ όλ’ αυτά,
εδώ και έξι χρόνια πήρε μια απόφαση. Είπε ότι η κατάσταση στο ραδιοτηλεοπτικό τοπίο είναι
απαράδεκτη και αντισυνταγματική. Ζήτησε να αλλάξει το ραδιοτηλεοπτικό τοπίο γιατί είναι
αντισυνταγματικό. Σήμερα, όμως, στην απόφαση του δεν αναφέρει καν την αναγκαιότητα να αλλάξει
αυτή η κατάσταση.
• Θα μπορούσε η απόφαση, που βγήκε με πολύ ισχνή πλειοψηφία, να αφήσει ορισμένα πράγματα σε
μια χρονική εκκρεμότητα 3 – 4 μηνών, προκειμένου να συγκροτηθεί ΕΣΡ.
•Η ΝΔ κατέθεσε μια πρόταση που λέει για μια διαδικασία μη διαγωνιστική. Τι θα κάνει δηλαδή η
Πολιτεία; Θα δώσει τις συχνότητες χωρίς διαγωνισμό, με ένα ευτελές τίμημα; Θα βάλει ποιοτικές
προϋποθέσεις; Θα βάλει minimum αριθμό εργαζομένων; Θα τους βάλει υποχρεώσεις να πληρώνουν,
δηλαδή τις εισφορές, να τηρούν τις συλλογικές συμβάσεις εργασίας, να μην είναι μαύρη η
εργασία;
•Κύριε Δένδια, ποια είναι η θέση σας; Να επιστραφούν στους καναλάρχες τα 270 εκατομμύρια που
μάζεψε η κυβέρνηση; Αυτή είναι η πρότασή σας;
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